I. 訂購 Make-A-Wish × B.Duck 慈善T恤 THE LIMITED EDITION MAKE-A-WISH × B.DUCK TEE

成人T恤 Adult(均碼 F	ree Size)	HK\$399 × _	件 pcs
小童 T 恤 Child(大碼 L			
小童T恤 Child(細碼 S	mall Size)	HK\$299 × _	件 pcs
總額 Total Amount: HK\$_			
註:我們將安排順豐到付,如記註明: Remarks: The products shall be Store location/SF Locker loca information below:	e paid on deli	very by SF Expr	ess. Please provide SF
II.直接捐助 DONATION			
我願意捐出以下款項,Î I would like to donate ar critical illnesses: □ 每月定期 Monthly □	nd help fu	fill the wishe	
□ HK\$300 □ HK\$500 □ 其他 Other HK\$:			
支票號碼 Cheque No.: _ *抬頭請寫「願望成真基 Please make cheque payo Kong Limited" B. 繳費靈捐款 PPS C 商戶編號 Merchant Code 付款編號 Payment Ref. No 日期 Date:	金有限公 bble to "Ma DONATIO : 9390 o.:	司」 ke-A-Wish Fou DN	
C. 信用卡捐款 CREC 信用卡簽發銀行 Issuing			
后用下競發戰1)Issuing 有效期至 Card Valid Until 持卡人姓名 Cardholder's	:	月MM / _	
将下八姓 El Card No.: (VIS 信用卡號碼 Card No.: (VIS			
持卡人簽署 Signature:			
D. 直接存款 DIRECT 匯豐銀行戶口 HSBC A/C 004-042-1-056- 渣打銀行戶口 Standard (003-447-1-6647	No.: 243 Chartered E		
III.個人資料 PERSONAL PA	RTICU	LARS	
Ⅲ.個人資料 PERSONAL PA 收據上捐款人姓名(先: Name On Receipt (Mr/ Ms/	生/ 女士/ ⁄		

傳真 Fax: _

電郵 E-mail: _

地址 Address: _

自動轉帳授權書 DIRECT DEBIT AUTHORIZATION FORM

收款之一方(受益人)

Name of party to be credited (The Beneficiary)

Make-A-Wish Foundation of Hong Kong Limited

銀行編號 Bank No.	分行編號 Branch No.	收款帳戶之號碼 Account No. to be Credited							
0 0 4	0 4 2	3 5	7	6	9	9	0	0	1
本人/我們之銀行戶口姓名 My/Our Full Name(s) with My/Our Bank 先生/女士/小姐 Mr/Ms/Miss									
本人/我們之地:	本人/我們之地址 My/Our Full Address								
室 Room	相	婁 Floor				座 Bl	ock		
大廈/屋苑名稱	Name of Buildin	g/Estate							
街道號碼及名稱 No. and Name of Street/Road									
區域 District □ 香港 □ 九龍 □ 新界 Hong Kong □ Kowloon □ New Territories							s		
聯絡電話 Contact No.			身份證號碼 HKID No.						
銀行及分行名和	爯 Bank and Brar	nch Name							
		/我們之儲 ngs/Curre					日期 Date		
本人/我們之銀· My/Our Bank A	行戶口的簽署 Account Signatur	re(s):							
	願望成真基金有限公 亥等轉帳而令本人/號								

本人號公司茲授權關望成真基金有限公司及上越銀行,由本人號公司之銀行帳戶內支付帳款直至另 行通知為止,如因該等轉帳而令本人號公司之帳戶出現透支(或令現時之透支增加),本人(號公司 願共同及各別承擔全部責任。但銀行方面,則可因本人號公司之存款不足而拒予撥款。銀行可收取 價常之收費,亦可隨時以一星期書面通知取消本授權書。本人(號公司同意取消或更改本授權書之任 何遡知須於取消或更改生效日最少兩個工作天之前與本人(號公司)之銀行。本人(號/公司同意本人)號/ 公司之銀行毋須證實該等轉帳證則是否已交付本人(號/公司)。

Until further notice, I/we hereby authorize Make-A-Wish Foundation of Hong Kong Limited to initiate and the Bank named above to process debits to my/our account from time to time. I/We jointly and severally accept full responsibility for any overdard for increase in existing overdard) on my/our account which may arise as a result of any such transfers(s). Should here be insufficient funds in my/our account to meet any transfer hereby authorized, my/our Bank sholl be entitled, in its discretion, not to effect such transfer in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorization at any time on one week's written notice. I/We agree that any notice or cancellation or variation or variation and the such accellation or variation is to take effect. I/We agree that any another of variation which I/we may give to my/our Bank shall be given at least two working days prior to the date on which such cancellation or variation is to take effect. I/We agree that our Bank shall not be obliged to ascertain whether or not notice or any such transfer has been given to me/us.

此欄不用填寫 For Official Use Only

由本機構填寫 For Make-A-Wish Hong Kong Use Only 捐款人編號 Debtor's Reference	
由銀行填寫 For Bank Use Only 簽名式樣 Signature Verified	

請交回表格正本,任何塗改請簽名以示確認。

Only original copy is accepted, any alteration requires signature.

備註 Remarks: 約每月 25 號過數

Transactions will be processed on or **around the 25th day of the month.**

*請將入數紙正本寄回本會。

Please mail your original bank-in slip to us.

*捐款HK\$100或以上可獲正式收據及享有税務減免。

Tax deductible receipts will be issued for donations of HK\$100 or above.

口你的個人資料將絕對保密,並只供本會聯絡之用。如不希望收到本會資訊,請在方格內加「X」號。

Any personal data collected will be strictly confidential and for communicative use only. If you do not wish to receive any correspondence from us, please mark an "X" in the box.

願望成真基金乃獨立的非牟利慈善機構,所有經費全賴個人及公司捐助。

Make-A-Wish Hong Kong is an independent non-profit charity organization. All sources of funding come from individual and corporate donations.



No Postage Stamp Necessary For Local Mailing But It Helps Us To Save Costs If A Stamp Is Affixed

如在本港投寄毋須貼上郵票; 如貼上郵票, 可為本會節省郵費成本

MAKE-A-WISH FOUNDATION OF HONG KONG LIMITED

FREEPOST NO.61 KEA
ROOM 805, NAN FUNG COMMERCIAL CENTRE
19 LAM LOK STREET
KOWLOON BAY
KOWLOON